



Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub/ Centre d'approvisionnement
200 Kent Street | 200 rue Kent
Ottawa, ON, K1A 0E6

30005486

30 April / avril, 2024

Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION 30005486

ADDENDUM #001 / ADDENDA N° 001

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum 001 is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 001 est émis.

In Annex B – Specifications 011100 GENERAL INSTRUCTIONS:

Delete:

Description of Work

Work under this Contract includes but is not limited to the provision of all labour, materials, and equipment required to:
Fabricate thirteen [10] new galvanized steel Aid to Navigation (AtoN) towers as detailed below in accordance with the drawings provided in Appendix A;

Insert :

Description of Work

Work under this Contract includes but is not limited to the provision of all labour, materials, and equipment required to:
Fabricate ten [10] new galvanized steel Aid to Navigation (AtoN) towers as detailed below in accordance with the drawings provided in Appendix A;

Questions and Answers

Q1. In the **011100 General Instructions** under the **Description of Work** the text reads:

“Fabricate thirteen [10] new galvanized steel Aid to Navigation (AtoN) towers as detailed below in accordance with the drawings provided in Appendix A;”

Just to confirm is it Ten (10) or Thirteen (13)?

A1. Please proceed with 10 towers as laid out in the chart provided in **Section 011100 General Instructions – 1.2.1.1**

Q2. Assembly drawing 08990-SM-03 for a 6.12m (20ft) tower was included in the tender documentation but appears to not be required per the 'Description of Work' listed in Item #1 above. Please confirm.

A2. Correct, it is not needed. 20 foot was thought to be originally needed however was removed last second and drawing wasn't reflected.

Q3. Assembly drawing for the 15.24m (50ft) and 24.38m (80ft) towers were missing from the tender documentation. Please provide.

A3. Please refer to attached document titled "0990-SM-09.pdf and 0990-SM-15.pdf" attached in the bidding details section of the solicitation in CanadaBuys.

Dans L'Annexe B – Spécifications - 011100 INSTRUCTIONS GÉNÉRALES :

Supprimer :

Description des travaux

Les travaux faisant l'objet du présent contrat comprennent, sans toutefois s'y limiter, la fourniture de l'ensemble de la main-d'œuvre, des matériaux et du matériel nécessaires pour :
Fabriquer treize (13) nouvelles tours d'aide à la navigation (AtoN) en acier galvanisé, tel qu'il est précisé ci-dessous et conformément aux dessins fournis à l'annexe A ;

Insérer :

Description des travaux

Les travaux faisant l'objet du présent contrat comprennent, sans toutefois s'y limiter, la fourniture de l'ensemble de la main-d'œuvre, des matériaux et du matériel nécessaires pour :
Fabriquer dix (10) nouvelles tours d'aide à la navigation (AtoN) en acier galvanisé, tel qu'il est précisé ci-dessous et conformément aux dessins fournis à l'annexe A ;

Questions et réponses:

Q1. Dans les instructions générales 011100 sous la description des travaux, le texte se lit comme suit :

« Fabriquer neuf (9) tours AtoN en acier galvanisé, conformément aux détails présentés ci-dessous et aux dessins figurant à l'appendice A; »

Juste pour confirmer qu'il s'agit bien de dix (10) ou de treize (13) ?

R1. Veuillez procéder avec 10 tours comme indiqué dans le tableau fourni à la **section 011100 Instructions générales – 1.2.1.1**

Q2. Le dessin d'assemblage 08990-SM-03 pour une tour de 6,12 m (20 pieds) a été inclus dans la documentation d'appel d'offres, mais ne semble pas être requis par la « Description des travaux » répertoriée à l'article n° 1 ci-dessus. Veuillez confirmer.

R2. Correct, ce n'est pas nécessaire. On pensait que 20 pieds étaient nécessaires à l'origine, mais ils ont été retirés à la dernière seconde et le dessin n'a pas été reflété.

Q3. Les dessins d'assemblage des tours de 15,24 m (50 pieds) et de 24,38 m (80 pieds) manquaient dans le dossier d'appel d'offres. Veuillez donner.

R3. Veuillez-vous référer au document ci-joint intitulé "0990-SM-09.pdf and 0990-SM-15.pdf ". Vous trouverez le document ci-joint dans la section "détails de l'appel d'offres" de l'appel d'offres sur AchatsCanada.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**